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Abstract (en)
The container to hold a gas under very high pressures, and especially natural gas, is composed of two cylindrical pressure containers (1) bonded
together to form a container unit. At least one of the containers has a connector (4), to fill and empty it. The container sections are welded together,
by a thin gap technique, at a common dividing wall (5) which has at least one passage opening (6) for the gas.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Behälter zum Speichern von Gas unter hohem Druck, insbesondere von Erdgas, mit mindestens zwei Druckbehältern
(1), die zu einer Baueinheit verbunden sind, wobei mindestens ein Druckbehälter (1) einen Stutzen (4) zum Be- und Entladen aufweist.
Erfindungsgemäß sind die Druckbehälter (1) über eine gemeinsame Trennwand (5) miteinander verschweißt, wobei die Trennwand (5) mindestens
eine Durchtrittsöffnung (6) für das Gas aufweist. <IMAGE>
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